
Gimnazija Škofja Loka 

 

Datum: 7. 10. 2022 

 

ZAPISNIK 

21. seje UO DŠS, ki je potekala v petek, 7. 10. 2022, ob 9:45 v učilnici 239, Podlubnik 1b, 

Škofja Loka.  

 

Na seji so bili prisotni: 

1. Tomaž Jelenc, predsednik 

2. prof. Tanja Gartner, mentorica 

3. David Šuštar, tajnik 

4. Eva Družinec, članica 

5. Aiša Tabaković, članica 

6. Lana Primožič, članica 

7. Lucija Žakelj, članica 

8. Tina Urbančič, članica 

9. Hana Kolendo, članica 

10. Žiga Biček, član 

 

Na seji so bili odsotni: 

1. Matija Jan Vražič, član 

 

Zapisnik je pisal David Šuštar. 

 

Zapisnik je overila Eva Družinec. 

 

UO je sprejel naslednji 



DNEVNI RED: 

1. Anketa o delovanju DŠS 

2. Volitve predsednika DŠS 

3. Razno 

 

K točki 1 

Tomaž Jelenc predlaga izvedbo ankete ob koncu njegovega mandata. Narejena bo v Google 

Obrazcih, naredil jo bo Tomaž Jelenc. Anketo bo UO dijakom poslal v ponedeljek, 17. 10. 

2022. Za izpolnjevanje bo anketa na voljo do petka, 28. 10. 2022. Anketo bosta analizirala 

Hana Kolendo in Žiga Biček. 

 

K točki 2 

Za volitve predsednika DŠS bo David Šuštar naredil plakate za namen pridobitve čim več 

predsedniških kandidatov. Prof. Tanja Gartner reče, naj člani UO iz 2. in 3. letnikov naredijo 

čim več promocije med sošolkami in sošolci. 

 

K točki 3 

Lana Primožič sporoči, da bi Neža Logar v sodelovanju z DŠS Gimnazije Škofja Loka, Zavodom 

zlata pentljica in KŠŠ organizirala okroglo mizo na Gimnaziji Škofja Loka. Tema pogovora bi 

bila njena lastna izkušnja z rakom. Člani UO sprejmejo sklep, da izvedejo ta dogodek. Izvedli 

bi ga v mesecu novembru. 

 

Tomaž Jelenc na seji sporoči, da bo v petek, 21. 10. 2022, potekala seja parlamenta DOS. 

Udeležila se je bosta Tomaž Jelenc in David Šuštar.  

 

Tomaž Jelenc razloži, zakaj na seji parlamenta DŠS, ki je potekala v sredo, 5. 10. 2022, ni 

omenjal povečavanja omejitve števila članov znotraj UO DŠS. Zdi se mu, da povečava ni 

potrebna, ker že pri trenutni sestavi UO dela le nekaj članov, nekateri pa le poslušajo in ne 

naredijo prav veliko. Hana Kolendo komentira, da se strinja z njim in da bi s povečavo UO 

člani še težje našli čas za seje. Eva Družinec komentira, da se je Jera Šubic, dijakinja 2. b, 

želela UO pridružiti že v preteklem letu. Pove, da je pripravljena biti aktivna članica UO. 

Tomaž Jelenc predlaga, da se zamenja trenutni član UO Matija Jan Vražič z Jero Šubic. 



Prof. Tanja Gartner sporoči članom UO, da je v Jesharni rezervirala prostor za 10-12 oseb. UO 

se pred Jesharno dobi ob 15:00. 

 

Za predstavitev knjige, ki bo potekala v petek, 7. 10. 2022, je potrebno še pridobiti ključ od 

knjižnice. Za to bo poskrbel David Šuštar. Eva Družinec bo poklicala Davida Steguja in ga 

vprašala, ali potrebuje imeti še kaj pripravljeno. 

 

Seja UO DŠS se je zaključila ob 10:05. 

 

V Škofji Loki, dne 7. 10. 2022 


